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Z A P I S N I K 
 

sa  10 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 30. prosinca 2017. godine 
sa početkom u 18,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Venčoslav Skračić, Edo Juraga, Ivana Drescher, Mateja Bašić, Maja 

Barešić, Enio Turčinov, Joso Mudronja, Ana Begić. 

Odsutni: Milan Ježina, Ivana Juran Magdić, Vladimir Turčinov-opravdano 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik Općine Murter-Kornati, Julia Ježina-donačelnica Općine Murter-

Kornati, Melanija Turčinov Rameša-pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, 

Vesna Juran-djelatnica OMK, Mirjana Jakovljević-djelatnica OMK, Petar Ježina-direktor komunalnog 

društva Murtela d.o.o. 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 

nazočno osam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

SATI VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Edo Juraga: moje pitanje se odnosi na obnovu crkve Gospe od Gradine, da li ima nekih novih momenata 

i kada možemo očekivati realizaciju? 

Toni Turčinov: mi smo to prijavili, ali nažalost jedna osoba koja je meni obećala da će dati ruku nije 

dala, mislim dala je ali nije bilo dovoljno. Petar i ja smo bili na predsjedništvu stranke Hrg je rekao da 

će svakako pomoći, tako da se ja nadam da ćemo neka sredstva dobiti. Sutra ćemo sjesti Klarin i ja u 

vezi duga Murtele vezano za krov crkve koja je pola pola, tako da ću drugi puta znati reći više. Sredstva 

smo osigurali i ja se nadam da ćemo do ljeta promijeniti taj krov.  

Enio Turčinov: dokle se došlo sa vrtićem? 



Toni Turčinov: većinu smo riješili međutim odvjetnik koji je do sada radio, s obzirom da je netko 

iscijepao česticu gušterne na dva dijela u presudi smo dobili veći dio čestice tj. gušternu i ono di je 

vatrogasni dom, a ono di je put to nismo dobili i ne stoji u presudi. Mirjana je bila na nagodbi sa 

državnim odvjetništvom i oni su rekli da neće raditi problem. Onda nam ostaje objedinjavanje čestice 

za put i izrada građevinske dozvole i građevinske dozvole za vrtić i izvedbeni projekt i nadam se da će 

do 1.4. sva papirologija biti spremna za prijavu na Fond. Kolege iz HDZ-a bi zadužio da u ministarstvu 

demografije malo poguraju i da naš vrtić bude sufinancirana budući smo otočna općina. 

Venčoslav Skračić: kada će se fugirati pročelje zgrade, jer sam vidio da se fugira ovo dolje? 

Toni Turčinov: to smo provukli kroz projekt Redivive, to ide kroz projekt Jadranskog otoka, znači zgrada 

i kino sala koje su naše vlasništvo. Zgrada je prijavljena na mjeru Ministarstva građevine te se nadamo 

da ćemo dobiti. Tu je odnos 30/70 i ja se nadam da ćemo dobiti za cijelu zgradu, pa tako i za ovaj dio 

Torkula i sadašnjeg Djela.  

Mateja Bašić: što je sa ispostavom Lučke uprave, da li se pomaklo sa mrtve točke? 

Toni Turčinov: ja na žalost nisam bio na sastanku, bili su Julia i Luka, oni su nešto uspjeli dogovoriti. 

Znamo da je teško i teško se boriti sa onima koji su tamo godinama. Oni su ponudili jedan dio, znači od 

pumpe do velike rive da bi to ušlo u područje lučke uprave iako ja baš sa time nisam zadovoljan, sa tim 

obuhvatom. Ja ću svakako pokušati ponoviti taj sastanak gdje ćemo biti Julia i ja i da probamo dobiti 

obuhvat do Jersana i probali bi provući Podvrške kroz lučko područje, znamo da se tamo vezuju brodovi 

i strani i domaći i prekrcaj ribe, a mi od toga nemamo ništa, a naša infrastruktura i gosti pate.  Ispostavu 

ko ispostavu sumnjam da ćemo dobiti tu ide malo teže, ali boriti ćemo se koliko možemo, pa makar da 

dobijemo ovaj dio.  

Mateja Bašić: postoje pozitivni primjeri? 

Toni Turčinov: je, ali onda Šibenik gubi dio sredstava , jer ako daju nama morati će dati i drugima. Julija 

i ja smo u pregovorima i tome ćemo posvetiti malo više vremena kad riješimo goruća pitanja koja su 

nam ostala od prošle godine. Znam da je to jedna od najvažnijih točaka, znam da smo okrenuti moru i 

da uvala nam je nešto najvažnije, ali eto korak po korak.  

Venčoslav Skračić: imao sam pitanje od Gordana Govorčinovića i pitao me da li sam dobio kao 

vijećnik neka pisma koja je adresirao na općinu 

Melanija T. Rameša: njegov dopis je zaprimljen 20.12. 2017.  a odnosio se na Program gradnje objekata 

i uređaja komunalne infrastrukture za sjednicu vijeća koja je bila zakazana 22. 12. u tom programu piše 

što će se asfaltirati i raditi u idućoj godini. On je u svom dopisu naveo da se treba asfaltirati i rasvijetliti 

ulica Pod Raduč koja je već asfaltirana i rasvijetljena i smatramo da imamo neke druge prioritete zato 

to nije došlo na vijeće.  Njegov dopis je došao 20og što ne znači da ga ja moram vidjeti do 22og, a 

kamoli vama dostaviti. On je mislio da se program donosi u veljači zato je to dostavio.  

Toni Turčinov: danima troosovinci prolaze ulicom i nitko ne pita koliko to nas košta, ta cesta je 

razvaljena. Puno više je on nama odnio nego što mi dobivamo sa komunalnim doprinosom.  

 



DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
2. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Murter-
Kornati, 

3. Prijedlog Odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama 
za uklanjanje odbačenog otpada na području Općine Murter-Kornati, 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom redu Općine Murter-Kornati,  
5. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
6. Prijedlog Smjernice za organizaciju i razvoj civilne zaštite na području Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 4 godine (od 2018.  do 2021. godine 
7. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog 

odobrenja, 
8. Prijedlog Odluke o usvajanju zahtjeva Turističke zajednice Općine Murter-Kornati za 

kompenzacijom duga na ime transfera 30% sredstava boravišne pristojbe za 2017. 
godinu 

9. Prijedlog Odluke o priznanjima Općine Murter-Kornati, 
10. Prijedlog Poslovničke Odluke o izmjenama Poslovnika Općine Murter-Kornati, 
11. Prijedlog Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Murter-Kornati. 

 

Načelnik Općine Murter-Kornati povukao je 8. točku dnevnog reda „Prijedlog Odluke o usvajanju 

zahtjeva Turističke zajednice Općine Murter-Kornati za kompenzacijom duga na ime transfera 30% 

sredstava boravišne pristojbe za 2017.“   

Nakon izmjena dnevni red glasi:  

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
2. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada 
i  prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Murter-Kornati, 
3. Prijedlog Odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za 
uklanjanje odbačenog otpada na području Općine Murter-Kornati, 
4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom redu Općine Murter-Kornati,  
5. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih 
u Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
6. Prijedlog Smjernice za organizaciju i razvoj civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati 
za razdoblje od 4 godine (od 2018.  do 2021. godine) 
7. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog 
odobrenja, 
8. Prijedlog Odluke o priznanjima Općine Murter-Kornati, 
9. Prijedlog Poslovničke Odluke o izmjenama Poslovnika Općine Murter-Kornati, 
10. Prijedlog Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Murter-Kornati. 

 
•  Dnevni red sa izmjenom prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

  1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 



 Zapisnik sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 
 

2. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i  

prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša: zakonom je određeno da moramo donijeti ovu odluku.  

Petar Ježina: odluku ste dobili i nadam se da ste je pročitali. Biti će sortiranje papira, plastike i stakla i 

biorazgradivog otpada. Uređuje se pretovarna stanica tako da ćemo imati malo više reda i kontrole. 

Čipiraju se kante, znati će se kolika količina smeća će se proizvoditi, zatim moramo formirati nove 

cijene. Donijeti će se na osnovu dosadašnjih podataka. Čipovi su naručeni, dolaze do kraja trećeg 

mjeseca, izjave će se pripremiti kroz drugi mjesec.  Sa domaćim stanovništvom krećemo do Uskrsa.  

Venčoslav Skračić: ovo je zakonska obveza koju moramo ispoštovati. Pa tko je za?   

 Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i  
prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Murter-Kornati 

prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

3. Prijedlog Odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za 

uklanjanje odbačenog otpada na području Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša: ovo je vezano za prethodnu odluku. Ona malo više navodi nekakve mjere koje će 

se napraviti na području naše općine, npr. zabrana odbacivanja otpada na nekakvim lokacijama put 

Čigrađe, Glavičine te akcije otklanjanja tog otpada.  

 Prijedlog Odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za 
uklanjanje odbačenog otpada na području Općine Murter-Kornati prihvaćen je 

JEDNOGLASNO 
 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom redu Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša: po zakonu o komunalnom gospodarstvu jedinice lokalne samouprave su dužne 

uskladiti svoju odluku u djelu koji se odnosi na sakupljanje otpada.  

 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom redu Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

5. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 

Venčoslav Skračić: u materijali smo vidjeli o čemu se radi pa tko je za ovu odluku ? 

 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 
Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 



6. Prijedlog Smjernice za organizaciju i razvoj civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 

razdoblje od 4 godine (od 2018.  do 2021. godine) 

Melanija T. Rameša: u prosincu smo donijeli analizu stanja i godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite 

za tri godine i smjernice za 4 godine, to nam je bilo sve u sklopu jednog dokumenta. Prije mjesec dana 

nam je bila inspektorica koja nam je ukazala na propust i rekla da bi te smjernice trebale biti napisane 

u obliku zasebnog dokumenta te da je izdvojimo iz te analize. I na taj način vršimo ispravak. 

 Prijedlog Smjernice za organizaciju i razvoj civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati 
za razdoblje od 4 godine (od 2018.  do 2021. godine) prihvaćene su JEDNOGLASNO 

 

7. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

Melanija T. Rameša:  predstavnik županijskog upravnog odjela za pomorstvo, promet i otočni razvoj 

Bruno Bilić razrješuje se dužnosti člana Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja  te se umjesto njega 

imenuje Jadranka Fržop, a dosadašnji član Vijeća za koncesijska odobrenja, Ivana Juran Magdić  bi se 

razriješila dužnosti  te se umjesto nje predlaže Milan Ježina. 

 Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog 
odobrenja prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 

8. Prijedlog Odluke o priznanjima Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša:  stara odluka je neusklađena sa našim statuom te je treba uskladiti.  

 Prijedlog Odluke o priznanjima Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

9. Prijedlog Poslovničke Odluke o izmjenama Poslovnika Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša:  zbog donošenja zakona o izmjenama i dopunama zakona o lokalnoj i regionalnoj 

samoupravi jedinice lokalne samouprave su dužne do 12. 2. dužne uskladiti svoje opće akte. Što se tiče 

samog Poslovnika nema nekih velikih izmjena.  

 Prijedlog Poslovničke Odluke o izmjenama Poslovnika Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

10. Prijedlog Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Murter-Kornati 

 

Melanija T. Rameša: i kod njega se radi kao kod prethodne točke o usklađenju sa zakonom tu ima nešto 

malo više izmjena. Znači glavna izmjena je kod izglasavanja proračuna razrješuje se samo općinsko 

vijeće a načelnik ne i tu su ostale zakonske odredbe koje moramo uskladiti.  

 Prijedlog Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Murter-Kornati 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 



 
Sjednica Općinskog vijeća završena je u 18,50 sati. 
 
 
Zapisničar:       Predsjednik: 
 
Vesna Juran       Venčoslav Skračić 

 

 

 

 

 


